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Protokół Nr 35/18 z dnia 30 stycznia  2018 roku 

 
z posiedzenia połączonych stałych Komisji Rady Miasta tj.: Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu, Zdrowia i Rodziny, Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Miasta, Komisji 

Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku 

Publicznego Rady Miasta Grajewo, odbytego w dniu 30 stycznia 2018 roku. Miejsce 

posiedzenia  - sala konferencyjna Urzędu Miasta Grajewo (ul. Strażacka 6A - 19-200 

Grajewo).  

Posiedzeniu przewodniczył – Pan Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Komisji 

Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku 

Publicznego     Rady Miasta Grajewo 

Godz. rozpoczęcia – 9.00 

Godz. zakończenia – 10.30 

Stan liczbowy członków Komisji - 20radnych 

Obecnych – 17 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie trzech Komisji w składzie:  

1. Babul Tomasz 

2. Chełmińska Scholastyka 

3. Chiliński Ryszard 

4. Chrzanowska-Karwowska Aneta Ewa 

5. Dembiński Wiesław Janusz 

6. Fadrowski Zbigniew 

7.  Fidura Jerzy 

8.  Formejster Wojciech Szczepan 

9.  Grabowska Wioleta 

10. Jagielska Henryka 



11.  Mścichowski Andrzej 

12.  Niewiarowski Andrzej 

13.  Opara Anna 

14.  Paszkowski Tomasz 

15.  Purwin Daniel 

16. Stefańska Monika 

17. Stuchła Marcin  

Nieobecni: Boć Edward Wojciech Dariusz Maleszewski,Kazimierz Podlaski. 

/Lista obecności stanowi Zał. Nr 1 do prot./ 

Goście: / Wg listy obecności stanowiącej Zał. Nr 2 do prot./. 

Ad 1 

/-Otwarcie posiedzenia/. 

Przewodniczący trzech stałych komisji :  

1/ Edward Boć – Zasępca Przewodniczącego Komisji Budżetu...RM 

1/  Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty...RM 

2/  Andrzej Niewiarowski–  Przewodniczący Komisji Gospodarki...RM 

 spośród siebie wyłonili na przewodniczącego obrad: 

 Andrzeja Niewiarowskiego -  Przewodniczącego Komisji Gospodarki…..RM.  

 

Pan Andrzej Niwiarowski - Przewodniczący Obrad 

Dokonał otwarcia posiedzenia połączonych Komisji Rady Miasta, witając wszystkie przybyłe 

osoby. Stwierdził, że na stan 20  radnych/członków trzech Komisji, aktualnie                     

w posiedzeniu bierze udział 15 radnych, co stanowi  o prawomocności obrad ( quorum). 

Ad 2 

/- Przedstawienie porządku obrad połączonych Komisji/. 

/ Zawiadomienie zawierające porządek obrad stanowi Zał. Nr 3 do prot./ 

Zawiadomienie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie Komisji                     

- w wersji elektronicznej. 

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad 

Poprzez odczytanie przedstawił następujący porządek obrad połączonych Komisji Rady 



Miasta:  

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji. 

3. Sprawozdanie z prac Komisji Rady Miasta za okres 1 lipca 2017 r. - 31 grudnia 2017 r. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Rady Miasta, ustalenia ich przedmiotu 

działania i składów osobowych;  

b) planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Rodziny Rady Miasta na 10 

miesięcy 2018 roku;  

c) planu pracy Komisji Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz 

Prawa i Porządku Publicznego Rady Miasta na 10 miesięcy 2018 roku; 

d) planu pracy Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miasta na 10 miesięcy 2018 

roku; 

e) planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta na 10 miesięcy 2018 roku; 

 f) planu pracy Rady Miasta na 10 miesięcy 2018 roku;  

g) zmieniająca uchwałę w sprawie delegowania przedstawicieli Rady Miasta Grajewo do 

Komisji konkursowej rozpatrującej wnioski o przyznanie dotacji klubom sportowym w 

Grajewie;  

h) przystąpienia do sporządzenia  zmiany „Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Grajewa, dotyczącego obszaru położonego na osiedlu Jana Pawła 

II”;  

i) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2018 – 2027; 

j) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2018 rok.  

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miasta. 



6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Zamknięcie posiedzenia 

Następnie zwrócił się z zapytaniem czy ktoś chciałby zgłosić uwagi lub wnioski,  

a w związku z brakiem zgłoszeń stwierdził, że porządek obrad będzie realizowany zgodnie  

z przedstawioną wersją. 

Następnie przeszedł  do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad3 

 Sprawozdanie z prac Komisji Rady Miasta za okres 1 lipca 2017 r. - 31 grudnia 

2017 r. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej ( tablety). 

/ Sprawozdanie stanowi Zał. Nr 4 do prot./ 

- wnioskodawca tematu:   Komisje Rady Miasta Grajewo 

- referują: Naczelnik BRM Pani Barbara Poniatowska 

Pan  Andrzej Niewiarowski - Przewodnicząca Obrad 

Otworzył realizację tematu pn.: ”Sprawozdanie z prac Komisji Rady Miasta za okres 

1 lipca 2017 r. - 31 grudnia 2017 r.” 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji zarządził głosowanie. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały Sprawozdanie z prac Komisji Rady Miasta za 

okres od 1 lipca 2017 r. - 31 grudnia 2017 r.  

/ głosowanie: 15 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.się/ 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł  do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad4. 

Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Stwierdził, że aktualnie komisje będą procedowały nad projektami uchwał. Dodał, że 

zadaniem komisji jako wewnętrznego organu rady jest ich zaopiniowanie. 



a) projekt uchwały  zmieniającą uchwałę w sprawie powołania Komisji Rady 

Miasta, ustalenia ich przedmiotu działania i składów osobowych;  

-inicjatywa uchwałodawcza :   Komisje Rady Miasta Grajewo 

- referują: Naczelnik BRM Pani Barbara Poniatowska 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Procedowaniu poddał pierwszy projekt  Uchwały pt.:”zmieniająca uchwałę w sprawie 

powołania Komisji Rady Miasta, ustalenia ich przedmiotu działania i składów 

osobowych”. 

 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały zmieniającą uchwałę  

w sprawie powołania Komisji Rady Miasta, ustalenia ich przedmiotu działania 

 i składów osobowych- bez poprawek;  

- wypełnienie paragrafu 1. 

1) w związku z rezygnacją pana Daniela Purwina z funkcji członka 

Komisji Rewizyjnej odwołuje się go ze składu ww. Komisji i wybiera 

się go do składu Komisji Budżetu 

i Rozwoju Gospodarczego Miasta ; 

2) w związku z rezygnacją pani Scholastyki Chełmińskiej z funkcji 

członka Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego odwołuje się ją ze 

składu ww. Komisji i wybiera się ją do składu Komisji Rewizyjnej 

/ głosowanie: 17 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.się/ 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł  do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

b) projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 

Zdrowia i Rodziny Rady Miasta na 10 miesięcy 2018 roku; 

 / Projekt uchwały  stanowi Zał. Nr 5 do prot./ 

 Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej (tablety).  

- inicjatywa uchwałodawcza:  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Rodziny Rady 

Miasta 

- referują:  Przewodnicząca Komisji Oświaty…RM Pani Monika Stefańska 



Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Procedowaniu poddał kolejny projekt uchwały pt.:”w sprawie planu pracy Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Rodziny Rady Miasta na 10 miesięcy 2018 

roku”.  

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji zarządził głosowanie. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie planu pracy 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Rodziny na 2017 rok 

-bez poprawek,  

/ głosowanie: 9 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.się/  

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł  do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

c) projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Gospodarki Przestrzennej  

i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego Rady 

Miasta na 10 miesięcy 2018 roku”; 

 / Projekt uchwały  stanowi Zał. Nr 6 do prot./ 

 Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej (tablety). 

- inicjatywa uchwałodawcza- Komisja Gospodarki Przestrzennej  

i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego Rady Miasta 

- referują:  Przewodniczący Komisji Gospodarki…RM Pan Andrzej Niewiarowski 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Procedowaniu poddał kolejny projekt uchwały  pt.:” w sprawie planu pracy Komisji 

Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa  

i Porządku Publicznego Rady Miasta na 10 miesięcy 2018 roku”.  

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji zarządził głosowanie. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie planu pracy 

Komisji Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz 

Prawa i Porządku Publicznego Rady Miasta na 10 miesięcy 2018 roku 

- bez poprawek;  

/ głosowanie: 10 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.się/ 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł  do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 



 

d) projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego Rady Miasta na 10 miesięcy 2018 roku; 

 / Projekt uchwały  stanowi Zał. Nr 7 do prot./ 

 Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej( tablety). 

-inicjatywa uchwałodawcza - Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miasta 

- referują:  Naczelnik BRM Pani Barbara Poniatowska 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Procedowaniu poddał kolejny projekt uchwały  pt.: ”w sprawie planu pracy Komisji 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miasta na 10 miesięcy 2018 roku”; 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji zarządził głosowanie. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie planu pracy 

Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miasta na 10 miesięcy 2018 

roku- bez poprawek; 

/ głosowanie: 6 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.się/ 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł  do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

e) projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta na 

10 miesięcy 2018 roku 

 / Projekt uchwały  stanowi Zał. Nr 8 do prot./ 

 Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej (tablety).  

-inicjatywa uchwałodawcza - Komisja Rewizyjna Rady Miasta 

- referują: Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Wioleta Grabowska 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Procedowaniu poddał kolejny projekt uchwały  pt.:”w sprawie planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Miasta Grajewo na 10 miesięcy 2018 roku”.  

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji zarządził głosowanie. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie planu pracy 

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta na 10 miesięcy 2018 roku -bez poprawek;  



/ głosowanie: 7 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.się/ 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł  do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 f) projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady Miasta na 10 miesięcy 2018 

roku;  

 / Projekt uchwały  stanowi Zał. Nr 9 do prot./ 

 Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej (tablety).  

-inicjatywa uchwałodawcza – Rada Miasta Grajewo 

- referują: Przewodnicząca Rady Miasta Grajewo Pani Halina Muryjas-Rząsa 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Procedowaniu poddał kolejny projekt uchwały  pt.:”w sprawie planu pracy Rady 

Miasta na 10 miesięcy 2018 roku.” W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji 

zarządził głosowanie. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie  planu pracy Rady 

Miasta na 10 miesięcy 2018 roku -bez poprawek;  

/ głosowanie: 16 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.się/ 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł  do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

g) projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie delegowania przedstawicieli 

Rady Miasta Grajewo do Komisji konkursowej rozpatrującej wnioski 

 o przyznanie dotacji klubom sportowym w Grajewie;  

/ Projekt uchwały  stanowi Zał. Nr 10 do prot./ 

 Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektroniczne (tablety)j.  

-inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta Grajewo Pan Dariusz Latarowski 

- referują:Burmistrz Miasta Grajewo Pan Dariusz Latarowski 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 



Procedowaniu poddał kolejny projekt uchwały  pt.:”zmieniająca uchwałę w sprawie 

delegowania przedstawicieli Rady Miasta Grajewo do Komisji konkursowej 

rozpatrującej wnioski o przyznanie dotacji klubom sportowym w Grajewie”; 

Następnie zwrócił się z prośbą o zgłaszanie kandydatów do składu Komisji konkursowej 

rozpatrującej wnioski o przyznanie dotacji klubom sportowym w Grajewie . 

Pan Wiesław Janusz Dembiński zgłosił swoją kandydaturę.   

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

W związku z brakiem innych zgłoszeń zamknął listę zgłoszeń  i zarządził głosowanie.  

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały zmieniająca uchwałę  

w sprawie delegowania przedstawicieli Rady Miasta Grajewo do Komisji 

konkursowej rozpatrującej wnioski o przyznanie dotacji klubom sportowym  

w Grajewie-bez poprawek; 

Do składu Komisji konkursowej rozpatrującej wnioski o przyznanie 

dotacji klubom sportowym w Grajewie delegowano Pana Wiesława 

Janusza Dembińskiego 

/ głosowanie: 16 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.się/ 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł  do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

h) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia  zmiany 

„Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Grajewa, 

dotyczącego obszaru położonego na osiedlu Jana Pawła II”;  

/ Projekt uchwały  stanowi Zał. Nr 11 do prot./ 

 Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej (tablety).  

-inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta Grajewo Pan Dariusz Latarowski 

- referują:Burmistrz Miasta Grajewo Pan Dariusz Latarowski 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Procedowaniu poddał kolejny projekt uchwały  pt.: „w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia  zmiany „Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Grajewa, dotyczącego obszaru położonego na osiedlu Jana Pawła II”. 



Pan Dariusz Latarowski _-Burmistrz 

Omówił istotę oraz zakres merytoryczny ww. projektu uchwały. 

Pan Zbigniew Fadrowski- Członek Komisji 

Wspomniał o potrzebie prawnego usankcjonowania nazwy „os. Jana Pawła II”.   

Pan Dariusz Latarowski _-Burmistrz 

Odpowiedział, że nastąpi to przy okazji procedowania nad projektami uchwał w sprawie 

nadania nazw nowo powstałym ulicom. 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

 W związku z brakiem innych  zgłoszeń do dyskusji zarządził głosowanie. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia  zmiany „Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Grajewa, dotyczącego obszaru położonego na osiedlu Jana Pawła II -

bez poprawek”;  

/ głosowanie: 15 głosów-za, 0-przeciw, 1-wstrz.się/ 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł  do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

i) projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

miasta Grajewo na lata 2018 – 2027; 

/ Projekt uchwały  stanowi Zał. Nr 12 do prot./ 

 Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej (tablety).  

-inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta Grajewo Pan Dariusz Latarowski 

- referują:Burmistrz Miasta Grajewo Pan Dariusz Latarowski 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Procedowaniu poddał kolejny projekt uchwały  pt. : ” w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2018 – 2027”; 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji zarządził głosowanie.  

 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2018 – 2027 



-bez poprawek; 

/ głosowanie: 16 głosów-za, 1-przeciw, 0-wstrz.się/ 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł  do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

j) projekt uchwały w sprawie  zmian w budżecie miasta Grajewo na 2018 rok.  

/ Projekt uchwały  stanowi Zał. Nr 13 do prot./ 

 Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej (tablety).  

-inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta Grajewo Pan Dariusz Latarowski 

- referują:Burmistrz Miasta Grajewo Pan Dariusz Latarowski 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Procedowaniu poddał kolejny projekt uchwały  pt. :”w sprawie zmian w budżecie 

miasta Grajewo na 2018 rok”.  

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji zarządził głosowanie. 

 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

miasta Grajewo na 2018 rok -bez poprawek 

/ głosowanie: 15 głosów-za, 2-przeciw, 0-wstrz.się/ 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł  do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad 5 

 

/-Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji Rady 

Miasta./ 

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad 

Procedurze przyjęcia poddał protokół z poprzedniego posiedzenia połączonych Komisji, 

który wyłożony był na sali obrad. W związku z brakiem uwag, co do treści dokumentu 

zarządził głosowanie  w sprawie jego przyjęcia.   



Komisje w głosowaniu jawnym przyjęły Protokół Nr 34/17 z dnia                                        

28 grudnia 2017 roku z posiedzenia połączonych komisji Rady Miasta - bez 

uwag, co do treści.  

( głosowanie: 17 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz.) 

Ad 6 

/- Wolne wnioski i informacje./ 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym zwróciła  się z zapytaniem, czy ktoś chciałby 

zabrać głos. 

Pani Monika Stefańska—Przewodnicząca Komisji Oświaty...RM 

Poruszyła temat dot. zamian w budżecie dokonanych Zarządzeniem Nr 556/18 Burmistrza 

Miasta Grajewo z dnia 2018-01-24 w poz.:  

„ dokonuje się przesunięcia środków z planu finansowego MOSiR do planu finansowego 

Urzędu Miasta w wysokości 100 000,00 zł z rozdz. 92601 (pływalnia) z § 4210 – 15 000,00 

zł § 4260 – 50 000,00 zł, § 4300 – 5 000,00 zł, z rozdz. 92601 (stadion i inne obiekty) § 

4260 – 20 000,00 zł, z rozdz. 92604 § 4210 – 5 000,00 zł i § 4260 – 5 000,00 zł do rozdz. 

92601 - UM § 4610 na wydatki związane w związku z zamiarem wniesienia przez Miasto 

Grajewo skargi kasacyjnej od wyroku Sądu Apelacyjnego w Białymstoku w sprawie kary 

umownej za nieterminowe wykonanie umowy przez spółkę PRIBO-EPB w Ełku (wykonawca 

zadania w ramach projektu p.n. „Rozwój oferty turystycznej Miasta Grajewo poprzez 

inwestycje w budowę infrastruktury turystyczno-rekreacyjno-sportowej”) w rozdz. 92601 § 

4610.” 

Pan Dariusz Latarowski _-Burmistrz 

Odpowiedział, że broni interesu naszego Miasta i dlatego złożył kasacje od wyroku Sądu 

Najwyższego, ponieważ uważa, że wyroki ten jest nie tylko dla Miasta, ale i dla 

poprzedników krzywdzący, a Sąd nie ocenił całej sytuacji umowy zawartej z Urzędem 



Marszałkowskim. W wyniku kontroli, która została przeprowadzona przez Urząd 

Marszałkowski przeprowadzona, na miasto nie została nałożona żadna korekta finansowa, 

czyli nieporozumieniem jest obciążanie miasta odpowiedzialnością za działania 

wykonawcy. Dodał, że w samorządzie , bardziej niż gdziekolwiek , ciągłość władzy 

zobowiązuje do podejmowania wysiłków przede wszystkim na rzecz dobra Miasta- nawet 

wówczas, kiedy musimy naprawiać błędy z przeszłości. 

Pan Zbigniew Fadrowski- Członek Komisji 

Zapytał czy decyzja była konsultowana z prawnikami i czy były wskazania do takiego 

postępowania? 

Pan Dariusz Latarowski _-Burmistrz 

Odpowiedział, że  tak. 

Pani Monika Stefańska—Przewodnicząca Komisji Oświaty...RM 

W nawiązaniu do zmian finansowych wprowadzonych ww. zarządzeniem zwróciła również 

uwagę na inną z dokonaną zmianę finansową dot.: 

1) dokonuje się przesunięcia środków wysokości 82 656,00 zł w SP nr 1 z rozdz. 80101  

§ 4010 – 18 000,00 zł, § 4410 – 400,00 zł, rozdz. 80110 § 4010 – 12 000,00 zł, § 4040 

 – 44 896,00 zł, § 4170 – 1 758,00 zł, § 4410 – 500,00 zł, rozdz. 80146 § 4410 – 600,00 

zł, § 4700 – 1 069,00 zł, rozdz. 80152 § 4040 – 3 433,00 zł do rozdz. 80101 § 4040  

– 78 227,00 zł, rozdz. 80103 § 4040 – 232,00 zł, rozdz. 80148 § 4040 – 764,00 zł, rozdz. 

80150 § 4040 – 3 433,00 zł z przeznaczeniem na wypłatę dodatkowego wynagrodzenia 

rocznego za 2017 rok pracownikom SP nr 1,  

2) dokonuje się przesunięcia środków w wysokości 29 854,00 zł w SP nr 2 z rozdz. 80103 

§ 4040 – 711,00 zł, § 4110 – 122,00 zł, rozdz. 80110 § 4040 – 20 833,00 zł, § 4110 

 – 3 589,00 zł, rozdz. 80148 § 4040 – 3 925,00 zł, § 4110 – 674,00 zł do rozdz. 80101 § 

4010 – 10 653,00 zł, § 4040 – 19 201,00 zł z przeznaczeniem na wypłatę dodatkowego 

wynagrodzenia rocznego za 2017 rok pracownikom SP nr 1 oraz na wypłatę 

nieplanowanej nagrody jubileuszowej (pracownik dostarczył dokumenty potwierdzające 

dodatkowy staż pracy). Wyraziła zdziwienie, że tak oczywiste sprawy nie zostały zgłoszone 

na etapie tworzenia projektu budżetu.  

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Zwrócił się, z prośbą o informację na temat realizacji Projektu pt. „Rewitalizacja centrum 

Grajewa”. 



Pan Dariusz Latarowski _-Burmistrz 

Odpowiedział, że trwają intensywne prace nad koncepcją zagospodarowania Placu 

Niepodległości. Została przygotowana Makieta z projektem rewitalizacji centrum Grajewa, 

która przewiduje między innymi chodnik do ul. Popiełuszki i fontannę. Współpraca  

z projektantami ma zaowocować opracowaniem m.in. spójnej koncepcji 

zagospodarowania terenu w obrębie Placu Niepodległości oraz stworzeniem tam nowej, 

atrakcyjnej części miasta łączącej- zarówno funkcjonalnie , jak i przestrzennie -Plac 

Niepodległości z ulicą Popiełuszki poprzez reprezentacyjny deptak. Po zakończeniu pracy 

zespołu7  roboczego nad op0racowaniem wstępnych koncepcji zagospodarowania zostaną 

ogłoszone konsultacje społeczne. Temat obudował szerokim kontekstem merytorycznym. 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Zadał kolejne pytanie dot. podjętych działań w zakresie realizacji zadania zapisanego  

w budżecie na 2018 rok pn.: ”Zagospodarowanie Parku Solidarność oraz tworzenie 

terenów zielonych w Grajewie”. 

Pan Dariusz Latarowski _-Burmistrz 

Odpowiedział, że aktualnie przygotowywana jest dokumentacja do  ogłoszenia przetargu. 

Pan Zbigniew Fadrowski- Członek Komisji 

Zasugerował nawiązanie współpracy z IPN w zakresie uzgodnienia treści napisu na tablicy 

pamiątkowej umieszczonej na budynku mieszkalnym na os. Broniewskiego 

odpowiadającej prawdzie historycznej.  

Pani Monika Stefańska—Przewodnicząca Komisji Oświaty...RM 

W trosce o mieszkańców kolejny raz podniosła temat dot.  nieprawidłowości i utrudnień   

w związku    z inwestycją na ul. 11-go Listopada. 

Pan Dariusz Latarowski _-Burmistrz 

Odpowiedział,  że radni doskonale znają temat, ponieważ wielokrotnie był on omawiany. 

Nie mniej jednak przedstawił aktualne informacje co do przebiegu tej inwestycji.  

Pan Konrad Kostrzewski- porta internetowy www.ZycieGrajewa. Pl 

Zwrócił się z zapytaniem kiedy odbędą się postępowania przetargowe na sprzedaż działek 

w SSSE Podstrefa Grajewo ? 

Pan Dariusz Latarowski _-Burmistrz 

Odpowiedział, że jest zainteresowaniem nabyciem działek w Podstrefie ale nie może 



ujawniać szczegółów , ponieważ jest związany tajemnicą handlową: 

- na 2 ha – jeden zainteresowany, 

- na 10 ha – dwóch zainteresowanych 

Dla poszerzenia wiedzy temat obudował szerokim kontekstem merytorycznym 

Pani Henryka Jagielska -Członek Komisji 

Podniosła temat dot. konieczności wykonania remontu drogi na odcinku od łącznika 

pomiędzy ul. Koszarową a ul. Szpitalną. 

Pan Dariusz Latarowski _-Burmistrz 

Odpowiedział, że jest to zadanie na przyszłą kadencję. 

Ad 7 

/-  Zamkniecie posiedzenia/ 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

W związku z wyczerpaniem wszystkich tematów objętych porządkiem posiedzenia, zamknął 

posiedzenie, dziękując wszystkim za udział. 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

Protokółowała: B. Poniatowska  

 

(naczelnik BRM) 

                                                              Przewodniczący Obrad 

                                                                / Przewodniczący Komisji Gospodarki... ....RM 

                              

                                                                   Andrzej Niewiarowski 

 

 

 

 

 

 

 

 

Uwaga! Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo. 



 

 

 


